
SandFyn bestyrelsesmøde den 8 -11-2011 
 
Til stede : Per , Martin, Pia, Rene, Stig , Maria 
Fraværende : Peder , Else, Henrik, Allan. 
 
Referant : Maria 
 
Generalforsamling:  
Forslag til vedtægtsændringer : 
 
1 Regnskabsåret skal følge kalenderåret altså fra 1. januar til 31. december . 
2 Bestyrelsen skal nu bestå af 7-9 medlemmer og 3 suppleanter . 
3 Medlemmer af bestyrelsen sidder for 2 år. Suppleanter for 1 år. 
 
Generalforsamlingen finder sted den 7. december 2011 på Mælkevejen, Højstrupvej 59, 5200 
Odense V. kl. 19. Bestyrelsen samles kl. 16 til forberedelse.  
 
Vi opfordrer alle boformer på Fyn til at opstille en til bestyrelsen. 
 
Indkaldelser og plakater laves i samarbejde med Susanne.  
 
 
Møde med Anette Blynell  
Vi er ikke helt tilfredse med sidste referat fra sidste møde på administrationsgangen.  
Fremover vil vi prøve at lægge bestyrelsesmøder tæt på møderne med Anette Blynell, så vi kommer 
forberedt, og det er de rigtige folk, der kommer af sted.  
 
 
Per informerer om fremskridtene med at få kontorlokaler på Mælkevejen. Pt. er det små detaljer, der 
mangler at komme på plads. 
 
  
Nordfyns Kommune har accepteret, at vi overfører de ubrugte §18 midler.  
Derudover har vi søgt midler i Svendborg kommune . 
 
 
Næste møde er den 13. december. 
 
MVH Maria. 
 


